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Folketinget
Att.: Det energipolitiske udvalg
folketinget@ft.dk

Grevinge, den 14-04-2010

Vedr.: Måling af energiforbrug

Er det noget forkert i lovgivningen eller er det bare forvaltningerne der misrøgter loven?

Vi har et problem i vort land, som enten er en lovovertrædelse eller mangel på lovgivning, men det 
giver forbrugerne problemer.

Problemet er:
Når det offentlige ændrer en energiforbrugspris midt i en opgørelsesperiode uden aflæsning, 
så ved vi ikke hvilket forbrug, der hører til gammel pris og hvilket forbrug der hører til nye 
pris.

Afregningerne bliver helt tilfældige, nogen laver gennemsnit, nogen laver vejet gennemsnit, nogen 
afregner bare hele året efter nyeste pris og nogen tager bare et tilfældigt fordelingstal op af en pose 
som en anden bingovært.

Problematikken er blevet vigtig i vore dage på grund af de meget store energipriser vi oplever og vil 
komme til at opleve.

Hos mig har vi problemet indenfor:
-      Fjernvarme
-      Elektricitet
-      Vandafledning

Jeg har spurgt hos Statsforvaltningen - Tilsynet - omkring vandafledning og hos Energitilsynet 
omkring elektricitet – jeg vedhæfter de to svar i pdf.filen.
De tager ikke stilling til problematikken og svarer stort set kun, at sådan plejer man at gøre, og for 
øvrigt er det ikke vores bord!?

Kan dette virkeligt være lovligt? 

Jer ser frem til Deres svar og for min skyld må De må gerne svare mig her på mailen.

Med venlig hilsen
Adm. direktør
Svend Eggers-Krag
Hovedgaden 6
4571 Grevinge
Tlf. 59 66 07 08
e-kpuv@post8.tele.dk
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